

Ref.: FIN/18/95  
Date: 21 October 2018

المرجع: المالية/٩٥/١٨  
التاريخ: ٢١ أكتوبر ٢٠١٨

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri  
Senior Head of Listed Companies Affairs  
Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi  
UAE

السيد/ سيف صياغ المنصوري  
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. ٥٤٥٠٠  
أبوظبي  
دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Mansouri,

تحية طيبة وبعد،،

**Re: National Bank of Fujairah PJSC ("the Bank") – Financial Statements for the nine month period ended 30 September 2018**

**الموضوع: بنك الفجيرة الوطني ش.م.ع (البنك) – البيانات المالية لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨**

We are pleased to inform you that the Board of Directors of the Bank will consider and approve the consolidated financial statements of the Bank for the nine month period ended 30 September 2018 at 11 am on 24 October 2018.

يسعدنا أن نعلم سيادتكم أن مجلس إدارة البنك سيقوم بالاطلاع واعتماد البيانات المالية الموحدة للبنك لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨ وذلك في تمام الساعة ١١ صباحاً، الموافق ٢٤ أكتوبر ٢٠١٨.

We expect the audit to be finalised soon thereafter. In the meantime, the primary financial information would be submitted to the Abu Dhabi Securities Exchange and Securities & Commodities Authority following the approval by the Board. The financial statements would be submitted immediately upon completion of external auditor's review.

ومن المتوقع أن ينتهي التدقيق بعد ذلك مباشرة. وفي هذه الأثناء، سيتم تسليم المعلومات المالية الأولية إلى سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة الأوراق المالية والسلع وذلك بعد موافقة مجلس الإدارة. وسيتم تسليم البيانات المالية فور الانتهاء من مراجعة مدقق الحسابات الخارجي.

Please accept our kind regards,

وتفضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Copy to:

نسخة إلى:

H.E Dr. Obaid Saif Al Zaabi.  
Chief Executive Officer  
Securities & Commodities Authority  
P.O. Box 33733  
Abu Dhabi  
UAE

سعادة د. عبيد سيف الزعابي  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
ص.ب. ٣٣٧٣٣  
أبوظبي  
دولة الإمارات العربية المتحدة



عدنان أنور .  
المسؤول المالي الرئيسي  
بنك الفجيرة الوطني ش.م.ع  
**Adnan Anwar**  
**Chief Financial Officer**  
**National Bank of Fujairah PJSC**

